



ANADA

No. 93
n

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

OCTOBER 10, 1973
LE 10 OCTOBRE 1973

C
O
M
M
U
N
I
Q
U
E

INAUGURATION OF PRESIDENT-ELECT JUAN PERON

ENTRÉE EN FONCTION DU PRÉSIDENT ÉLU
LE GÉNÉRAL JUAN PERON

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced that the Honourable Donald Macdonald, Minister of Energy, Mines and Resources, would represent Canada at the inauguration of President-Elect Juan Peron in Buenos Aires, Argentina on October 12, 1973. Canada's Ambassador to Argentina and two other members of the Embassy will complete the Canadian delegation.

In addition to ceremonial activities, Mr. Macdonald is expected to meet with officials of the Argentine Atomic Energy Commission. Argentina signed a contract earlier this year for the construction of a nuclear power plant in which Atomic Energy of Canada Ltd. will take a leading role.

From Buenos Aires Mr. Macdonald will travel to Caracas for discussions with the Venezuelan Minister of Mines and Hydrocarbons on October 15. Mr. Macdonald will return to Ottawa the following day.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Monsieur Mitchell Sharp, annonce que Monsieur Donald Macdonald, Ministre de l'Energie, des Mines et des Ressources, représentera le Canada à la cérémonie d'entrée en fonction du président élu le Général Juan Peron à Buenos Aires en Argentine le 12 octobre 1973. L'Ambassadeur du Canada en Argentine et deux autres diplomates de l'ambassade compléteront la délégation canadienne.

Pendant son séjour en Argentine, M. Macdonald doit aussi rencontrer des représentants de la Commission de l'énergie atomique de ce pays. Plus tôt cette année, l'Argentine a signé un contrat visant la construction d'une usine d'énergie nucléaire où l'Energie nucléaire du Canada Ltée jouera un rôle de premier plan.

M. Macdonald quittera Buenos Aires pour se rendre à Caracas, où il discutera avec le Ministre des Mines et des Hydrocarbures du Vénézuéla le 15 octobre; il reviendra à Ottawa le lendemain.